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Norges Miljøvernforbund (NMF) vil med dette gjøre det klart, at vi stiller oss 100% bak Mjåtveitelvens 
forening`s rekkefølgekrav for vern mot forurensing av Mjåtveitelva.  

Vi har samarbeidet med foreningen om utarbeidelsen av rekkefølgekravene og presiserer at de er 
nødvendige for at elven skal overleve som et fungerende økosystem.

Vi anser situasjonen som så alvorlig at vi frykter for elvemuslingens eksistens i  Mjåtveitelva, om det ikke 
handles resolutt, umiddelbart og med nødvendige virkemidler. 
Vi ser det som Alver Kommunes plikt beskytte Mjåtveitelva! Det er derfor opp til kommunen å stille de 
nødvendige og påkrevede kravene overfor forurenser.  

 

Det som har skjedd er en varslet katastrofe. Dessverre ser vi igjen at våre, og Mjåtveitelvas forening`s 
varslinger og bekymringer, kort og greit er satt til side av næringsinteressene og deres betalte 
konsulenter.    
Rapporten fra Rådgivende biologer er i beste fall dårlig. Den synes ikke å ha ikke rot i de faktiske forhold. 
Tiltaksplanene som er lagt og benyttet har allerede vist seg virkningsløse og kan selvfølgelig ikke legges 
til grunn for videre arbeid på anlegget.  

 Vi, som Mjåtveitelvas forening frykter vi nå ser den sikre død for en hel årsklasse fiskeyngel, og frykter 
for elvemuslingens eksistens i Mjåtveitelva. Vi presiserer derfor at det må handles UMIDDELBART om 
den skal reddes!  
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